
Spørgsmål fra Jesper Boesen Nielsen  

spørgetiden ved regionsrådsmødet 27. august 2018 

 
Passer det, at benzodiazepiner er et af de mest vanedannende stoffer?  
 
Passer det, at trods af intentioner om at nedbringe tvang i psykiatrien, så går det for langsomt, og man når 
ikke de mål, der er sat? 
 
Passer det, at gennemsnitslevealderen for psykiatriske patienter er betydeligt lavere end resten af 
befolkningen, og hvad vil regionsrådet gøre ved dette? 
 
Passer det, at man under indlæggelse må finde sig i, at der er en overlæge, der trodser hospitalets 
rygeforbud og midt i arbejdstiden går ud i patientområdet og ryger? 
 

 
 For at sikre at persondataforordningen og reglerne om tavshedspligt overholdes, er henvendelsen forkortet. 

 


